
Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Strelníkoch zo dňa   11. 10. 2017 

 

Prítomní :           starostka obce  - Miroslava Lamperová                             

Poslanci OZ :     Mgr. Juraj Čief, Vladimír Majer,  Ing. Ivan Majer, Ivan Majer,  

                           Zuzana Daxnerová, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Ospravedlnená:  kontrolórka obce -  Zdenka Piškulová 

 

                     p. Lamperová starostka obce - otvorila rokovanie zasadnutia  OZ. Nakoľko 

z prezenčnej listiny zistila, že je prítomných sedem poslancov OZ, vyhlásila toto za uznášania 

schopné a predniesla návrh programu rokovania  takto : 

 

P r o g r a m :  
 

 1. Otvorenie a voľba  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 2. Kontrola plnenia uznesení 

 3. Žiadosť TJ DRUŽSTEVNÍK STRELNÍKY – zakúpenie svetelnej výsledkovej tabule 

 4. Voľba prísediaceho na okresnom súde 

 5. Vyhodnotenie letnej sezóny prevádzky kúpaliska 2017 

 6. Výzva 7.4 – Rekonštrukcia Domu služieb 

 7. Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením 

 8. Použitie rezervného fondu 

 9. Schválenie správy výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach školy 

     za školský rok 2016/2017                          

10. Rôzne                  

11. Diskusia 

12. Záver 

 

 

K bodu č. 1    Otvorenie a voľba  návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
 

Predsedajúca otvorila zasadnutie a  určila zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov 

návrhovej komisie o ktorých dala  hlasovať.  

 

U z n e s e n i e   č.  45/2017 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o   u r č u j e : 

a/ Zuzana Majerová – písaním zápisnice 

b/ Zuzana Daxnerová, Mgr. Zdenko Majer, Ivan Majer – za členov návrhovej komisie  

c/ Ing. Ivan Majer, Mgr. Juraj Čief, Vladimír Majer  – za overovateľov zápisnice  

Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0 

 

 

K bodu č. 2    Kontrola plnenia uznesení  

 

Starostka obce Miroslava Lamperová predniesla správu o kontrole plnenia uznesení.  

Všetky úlohy uložené uzneseniami zo zasadnutia OZ 8.6. 2017 boli splnené.  

 



U z n e s e n i e   č. 46/2017 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

 

a./  b e r i e   n a  v e d o m i e:  správu o kontrole plnenia uznesení zo zasadnutia OZ  

zo dňa 8. 6. 2017. 

 

 

K bodu č. 3  Žiadosť TJ DRUŽSTEVNÍK STRELNÍKY – zakúpenie svetelnej 

výsledkovej tabule 

 

TJ Družstevník Strelníky predložila žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Strelníky 

na zakúpenie svetelnej výsledkovej tabule v sume 300,- €. 

  

U z n e s e n i e   č.  47/2017 

 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

 

        a./  b e r i e   n a  v e d o m i e :  žiadosť TJ Družstevník Streleníky o poskytnutie dotácie 

z rozpočtu obce Strelníky na zakúpenie svetelnej výsledkovej tabule v sume 300,- €. 

        b./  s c h v a ľ u j e : žiadosť TJ Družstevník Streleníky o poskytnutie dotácie z rozpočtu 

obce Strelníky na zakúpenie svetelnej výsledkovej tabule v sume 300,- €. 

 

Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0 

 

 

K bodu č. 4  Voľba prísediaceho na okresnom súde 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ o voľbách prísediaceho na volebné obdobie r. 2018 -

2020 v zmysle Zák. č. 385/2000 Z. z. o súdoch a prísediacich. Zároveň oboznámila poslancov 

so skutočnosťou, že oslovila občanov o ktorých si myslela, že by danú funkciu prísediaceho 

mohli vykonávať. Oslovení občania odmietli ponúknutú funkciu prísediaceho na okresnom 

súde z dôvodu pracovných povinností (vzdialenosť  Banská Bystrica), nemajú čas na 

ponúknutú funkciu. Starosta obce ani poslanci OZ nemôžu niekoho prinútiť, aby konal niečo, 

čo im zákon neukladá. 

 

U z n e s e n i e   č.  48/2017 

 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

a./  b e r i e   n a   v e d o m i e: informáciu podanú starostkou obce o voľbách prísediaceho na 

volebné obdobie r. 2018-2020 v zmysle Zák. č. 385/2000 Z. z. o súdoch a prísediaci. 

 

b./ n e u s k u t o č n i l o  v o ľ b u:  prísediaceho na súde na volebné obdobie 2018 -2020, 

z dôvodu, že oslovení občania ponúknutú funckiu odmietli. Ako dôvod uviedli, občania 

v dôchodkovom veku - dochádzanie do Banskej Bystrici. Pracovne aktívni – pracovné 

povinnosti. Starosta obce ani poslanci OZ nemôžu niekoho prinútiť, aby konal niečo, čo im 

zákon neukladá. 

 

 



Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0 

 

 

K bodu č. 5   Vyhodnotenie letnej sezóny prevádzky kúpaliska 2017 

 

Starostka obce predložila poslancom OZ správu o príjmoch a výdavkoch z letnej sezóny 

prevádzky tunajšieho kúpaliska. Tohto ročná sezóna kúpaliska nebola stratová, zisk bol   

437,32 €. 

 

U z n e s e n i e   č.  49/2017 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o :  

 

a./ b e r i e  na  v e d o m i e :  správu o príjmoch a výdavkoch z letnej sezóny prevádzky 

tunajšieho kúpaliska. Tohto ročná sezóna kúpaliska nebola stratová, zisk bol   437,32 €. 

 

 

K bodu č. 6   Výzva 7.4 – Rekonštrukcia Domu služieb 

 

K 30. 11. 2017 je možnosť znovu podať projekt k Výzve 7.4  Podpora na investície do 

vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych základných služieb pre vidiecke 

obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry a súvisiacej infraštruktúry. Projekt bol už raz 

podaný na Rekonštrukciu Domu služieb, ale výzva bola zrušená.   

   

U z n e s e n i e   č.  50/2017 
 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o : 

a./ b e r i e  na  v e d o m i e :  informáciu o Výzve 7.4 o jej obnove, možnosti znovu podania 

žiadosti o nenávratné finančné prostriedky. 

 

b./ n a v r h u j e : prerobiť pôvodnú projektovú dokumentáciu Domu služieb. Odstrániť 

z projektu drevenú budovu – dreváreň, zmeniť sklenené dvere /schody na povalu/ za plné 

drevené a zakresliť do projektu vchodové dvere do pivnice.  

 

c./  s c h v a ľ u j e : znovu obnovenie, možnosť podať žiadosť o nenávratné finančné 

prostriedky na Rekonštrukciu domu služieb a to podpísanie Dodatku č. 1, k Zmluve 

o spolupráci a poradenstve s firmou TORVEL s.r.o, Sekulská 5, 841 04 Bratislava.  

 

Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            4 Ing. Ivan Majer, Vladimír Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer,  

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 3 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová, Lýdia Majerová 

 

 

 

 

 

  

 



K bodu č.  7  Úprava rozpočtu rozpočtovým opatrením.  

 

Starostka obce predložila  poslancom OZ návrh na úpravu rozpočtu  - Rozpočtové opatrenie 

č.3/2017. V súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p. – Viazanie príjmov a viazanie 

výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) -  vypracované účtovníčkou p. Anežkou 

Majerovou.  

 

U z n e s e n i e   č.  51/2017 

 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

        a.  b e r i e   n a  v e d o m i e: predložený návrh na úpravu rozpočtu  - Rozpočtové 

opatrenie č.3/2017. V súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v z. n. p.  - Viazanie príjmov 

a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) vypracované účtovníčkou p. Anežkou 

Majerovou.  

        b.  s ch v a ľ u j e : Rozpočtové opatrenie č.3/2017. V súlade s § 14 zákona č. 583/2004 Z. 

z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v z. n. p. - Viazanie príjmov a viazanie výdavkov v súlade s § 14 ods. 2 písm. b) a c) 

vypracované účtovníčkou p. Anežkou Majerovou.  

 

Prítomní poslanci :   7 

Hlasovali za : Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer, Ing. Ivan Majer,  

                       Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Zdržal sa :                0 

Proti :                       0 

 

 

K bodu č.  8  Použitie rezervného fondu  

  
Starostka obce predložila  poslancom OZ návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu na 

bežné výdavky vo výške 14 626,44 € na odstránenie havarijného stavu majetku obce a to na 

opravu kanalizácie pri č.d. 25 v zmysle § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších 

predpisov - vypracované účtovníčkou p. Anežkou Majerovou.  

 

 

 

U z n e s e n i e   č. 52/2017 

 
O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

        a.  b e r i e   n a  v e d o m i e: predložený návrh na použitie prostriedkov rezervného 

fondu na bežné výdavky vo výške 14 626,44 € na odstránenie havarijného stavu majetku obce 

a to na opravu kanalizácie pri č.d. 25 v zmysle § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z. z. 

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov - vypracované účtovníčkou p. Anežkou Majerovou.  

 

        b.  s ch v a ľ u j e : návrh na použitie prostriedkov rezervného fondu na bežné výdavky vo 

výške 14 626,44 € na odstránenie havarijného stavu majetku obce a to na opravu kanalizácie pri 

č.d. 25 v zmysle § 10 ods. 9 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov - 

vypracované účtovníčkou p. Anežkou Majerovou. 

 



Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0 

 

K bodu č. 9  Schválenie správy výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy za školský rok 2016/2017   

 

Mgr. Gabriela Sedláková predložila poslancom OZ na schválenie Správu výchovno-

vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2016/2017.           

 

U z n e s e n i e   č. 53/2017 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

 

        a./ b e r i e   n a  v e d o m i e:  predloženú Správu výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2016/2017.  

 

        b./  s c h v a ľ u j e : predloženú Správu výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach školy za školský rok 2016/2017. 

 

Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0                  

 

K bodu č. 10.   R ô z n e. 

 

1./  Starostka Miroslava Lamperová obce podala informáciu o vykonaných vysprávkach 

miestnych komunikácii. Poslanci OZ navrhujú zaradiť do rozpočtu obce na budúci rok finančné 

prostriedky na ďalšie opravy miestnych komunikácií.  

 

2./  Starostka  Miroslava Lamperová obce podala informáciu o vykonanej nevyhnutnej oprave 

prepadnutej kanalizácie od areálu ZŠ na  parc. C KN č. 80, č. 81 k rod. domu č. 25 p. Dariny 

Čiefovej, firmou BAUTRADE-IN, s.r.o. Zároveň vyčistenie septika budovy Základnej školy 

s materskou školou. 

 

3,/  Mgr. Juraj Čief – podal informáciu o náučnom chodníku. 

 

4./  Starostka Miroslava Lamperová obce podala informáciu o pripravovanej kultúrnej akcii pri 

príležitosti Úcty k starším, ktorá bude 27. októbra 2017 o 17.00 hod. v tunajšom Kultúrnom 

dome. 

 

5./  Mgr. Zdenko Majer – poslanec OZ  - sa informoval ako sa doriešila miestnosť pre folklórnu 

skupinu ŠAJBANIA? Miestnosť je vyprázdnená, potrebná oprava elektriky, zamurovať  dieru, 

ktorá bola vybúraná na ventilátor, vymeniť zámok na vchodových dverách do miestnosti. 

Miestnosť t. č. nie je využívaná mládežou. Odpoveď na Odvolanie, bude doručené OZ 

ŠAJBANIA. Zároveň bude vypracovaná zmluva o nájme priestorov.   

 

 

 



 

 

U z n e s e n i e   č. 54/2017 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

        a./  b e r i e   n a  v e d o m i e:   podané informácie a návrhy predložené v bode č. 10 

Rôzne.      

 

K bodu č. 11   D i s k u s i a  

 

  -    Mgr. Juraj Čief – poslanec OZ navrhol pri poruche verejného osvetlenia vymeniť celé 

svietidlo, nielen svetelný zdroj (Svietidlo 150,- € bez DPH, LED svetelný zdroj 50,- €. 

V prvom rade povymieňať svietidlá hlavnou cestou od začiatku obce a miestnou komunikáciou 

na horný koniec. 

 

   -   Mgr. Zdenko Majer – poslanec OZ  - sa informoval ako sa doriešila miestnosť pre 

folklórnu skupinu ŠAJBANIA?  Pre informáciu - III. zasadnutie poslancov OZ bolo 8. 6. 2017, 

Odvolanie doručené OZ ŠAJBANIA na Obec. úrad  bolo  6. 7. 2017. IV. zasadnutie poslancov 

OZ dnes 11. 10. 2017.  Miestnosť je vyprázdnená, potrebná oprava elektriky, zamurovať  dieru, 

ktorá bola vybúraná na ventilátor, vymeniť zámok na vchodových dverách do miestnosti. 

Miestnosť t. č. nie je využívaná mládežou. Odpoveď na Odvolanie bude doručené OZ 

ŠAJBANIA. 

 

   - Pán Vladimír Slosiak – dotaz na odvážanie snehu z obce.  

Nie je možné, aby sa z obce odvážal sneh, je to finančne náročné. Sneh sa odváža keď je ho 

veľmi veľa len z námestia obce z dôvodu plynulého zásobovania obchodov, autobusové 

zastávky, najväčší pohyb áut a občanov.  

 

-Miroslava Lamperová, starostka informovala poslancov OZ o zaplatení poplatkov za 

ubytovanie Rudolfa Majera č.d. 102 v Dome ošetrovateľskej starostlivosti v Hnúšti za mesiac 

júl 2017 v sume 150,- €  a potrebných liekov v sume 23,84 €.  

  

U z n e s e n i e   č. 55/2017 

 

O b e c n é   z a s t u p i t e ľ s t v o: 

 

        a./  b e r i e   n a  v e d o m i e:  diskusné príspevky   

 

        b./  s c h v a ľ u j e :   preplatenie pobytu v Dome ošetrovateľskej starostlivosti Hnúšťa za 

mesiac júl 2017 v sume 150,- € a potrebných liekov v sume 23,84 €  pre Rudolfa Majera, 

č. d. 102 

 

Prítomní poslanci :    7 

Hlasovali za :            7 Mgr. Juraj Čief, Zuzana Daxnerová,  Vladimír Majer,  

                                     Ing. Ivan Majer, Ivan  Majer, Mgr. Zdenko Majer, Lýdia Majerová 

Proti :                        0 

Zdržal sa :                 0                  

 

 

 

 

 

 



 

 

K bodu č. 12  Záver 
           Na záver Miroslava Lamperová –  starostka obce poďakovala  poslancom za účasť na 

zasadnutí  a zasadnutie ukončila. 

 

 

Zapísala :   Zuzana Majerová  

 

                        

 

                                                                                                   Lamperová Miroslava 

                                                                                                          starostka obce  

 

 

 

 

 

Overovatelia: Ing. Ivan Majer                   ....................................  

                       Mgr. Juraj Čief                   ....................................  

                       Vladimír Majer                   ....................................  

 

 

 

 

 

Vyvesené na úradnej tabuli:  18. 9. 2017 

Zvesené z úradnej tabuli:       ......... 2017 


